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Společenství vlastníků jednotek domu č.p. 738, Sídliště, Hostinné 
 

Zápis ze schůze Výboru SVJ konané dne 15.09.2015 

 
 

Přítomni:    Místo konání:   Datum a čas: 

Petr Soukup – místopředseda  Sídliště 738, Hostinné 07.04.2015 18:00 – 19:30 

Ing. Jiří Jedlička – člen výboru (sušárna č.1) 

 Lenka Polomčáková – člen KK 

 Ing.Miroslav Balatka – předseda 

 Briš Petr – člen KK 

 

 Hosté: 

 Hartlová Michaela, Jaroš Marek, Lukáš Zdeněk, Vávrová Jana st., Petráková Dana, Matiko 

 Roman, Donátová Marcela, Kytnarová Zdena, Lacina František, Krejčí Jiří (vlastníci) 
 

Zapisovatel:  Petr Soukup  Ověřovatel zápisu: Lenka Polomčáková, člen KK 
Řídící schůze:               Ing. Jiří Jedlička 
 

Na schůzi Výboru SVJ byly projednávány následující body: 
 

Program schůze výboru SVJ:  

1. Barevné provedení fasády a balkonů                                 - návrhy, volba 

2. Diskuse a závěr 
 

Záznam jednání: 

Schůze byla zahájena v 18:00. Přítomnost členů výboru je 100 %. Výbor je usnášeníschopný. Přítomni 

pí. Polomčáková a p.Briš jako členové kontrolní komise (KK - účast 100%).  Každý přítomný vlastník 

disponoval jedním hlasem, rozhodoval většinový hlas. 
 

 

Bod 1. programu (Barevné provedení fasády a balkónů) 

 Úvodem byly přítomným předloženy dodatečně vytvořené návrhy vzhledu budovy, které si 

vyžádali účastníci předcházející schůze ze čtvrtka 10.9.2015, kdy se účastníci neshodli na většinově 

přijatelném řešení. 

          Třebaže prvotně přijatý návrh získal většinu, v následné diskuzi účastníci požadovali změny, které 

znamenaly zásadní proměnu předloženého návrhu. Proto byl po poměrně bouřlivé diskuzi vyzván p. 

Soukup k předložení dalších přesně specifikovaných barevných variant, z nichž na další schůzi přítomní 

vyberou konečnou variantu, ovšem tentokrát již bez možnosti změny barevných kombinací. Druhá schůze 

byla svolána na následující úterý, přičemž ti, kteří projevili zájem, obdrželi barevné kombinace 

v předstihu - mailem. 

          Většina přítomných dne 15.9.2015 již tedy byla s návrhy seznámena před zahájením schůze. Pro 

rychlejší dobrání se k nějakému výsledku bylo přistoupeno k hlasování tzv. vylučovací metodou. 

Postupným vylučováním nejméně přijatelných návrhů zbyly poslední 3. Počtem 9 hlasů ze 13 nakonec 

zvítězil návrh postupného tónování zelené barvy (1-6 patro) 7 a 8 patro ve stupních šedé. Sokl bude 

tmavě šedý. Horní pruh atiky bude v nejtmavším použitém tónu zelené barvy.  

          Přesná označení jednotlivých barev dle vzorníku Weber Teranova budou zaslána projekční 

kanceláři Drupos. Zábradlí balkónů bude světle šedé, výplně z bezpečnostního skla v provedení mléčné 

barvy. Vybraný návrh viz. příloha níže. 
 

Hlasování:       pro vítězný návrh 9 hlasů ze 13 

Zajistí:   p.Soukup  
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Termín:  co nejdříve (do 18.9.2015)  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V cca 19:30 hod. byla schůze výboru SVJ ukončena. 

Zápis byl vyhotoven a podepsán v Hostinném dne 22.09.2015 

 

 

Petr Soukup  Ing. Jiří Jedlička  Lenka Polomčáková 

Zapisovatel  řídicí schůze   ověřovatel zápisu 
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